

Pursuant to Order made June 12, 1985, Mr. Hockin, from the Special Joint Committee on Canada's International Relations, filed with the Clerk of the House, the First Report of the Committee. (Canada's participation in research on the Strategic Defense Initiative and on Bilateral Trade with the United States). Sessional Paper No. 331-8/29.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue Nos. 1 to 18*) was tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 65 to the Journals.*)

Mr. Mulroney, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Documents entitled: (1) "Conflict of Interest-Post-Employment Code for Public Office Holders", dated September 9, 1985. (English and French)—Sessional Paper No. 331-7/87A;

(2) "Instructions to Ministers imposing specific and strict limitations on the hiring of family members", dated September 9, 1985. (English and French)—Sessional Paper No. 331-7/87B;

(3) "Letters to Opposition Leaders on the subject of ethical standards for MPs and Senators", dated September 9, 1985. (English and French)—Sessional Paper No. 331-7/87C; and

(4) "Advice to Crown corporations respecting appropriate conduct in their dealings with the Government", dated September 9, 1985. (English and French)—Sessional Paper No. 331-7/87D.

The honourable Member for Niagara Falls (Mr. Nicholson) presented a petition;

The honourable Member for Thunder Bay—Nipigon (Mr. Epp) presented a petition;

The honourable Member for Gatineau (Mrs. Maily) presented a petition;

The honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Gormley) presented a petition; and

The honourable Member for Parkdale—High Park (Mr. Witer) presented a petition.

Pursuant to Standing Order 45(4), the following Question was made an Order of the House for a Return:

No. 368—*Mr. Heap*

1. Since January 1, 1985 to date, how many projects were given allocations under Section 56.1 of the *National Housing Act* and, in each case, what was the name of (a) the project (b) the resource group or developer (c) each person on the Board of Directors?

Conformément aux dispositions de l'ordre du 12 juin 1985, M. Hockin, du Comité mixte spécial sur les relations extérieures du Canada, a déposé auprès du Greffier de la Chambre le premier rapport de ce Comité (La participation canadienne à la recherche sur l'initiative de défense stratégique et du commerce bilatéral avec les États-Unis).—Document parlementaire n° 331-8/29.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules nos 1 à 18*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 65 aux Journaux.*)

M. Mulroney, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Documents intitulés: (1) «Code régissant la conduite des titulaires de charges publiques en ce qui concerne les conflits d'intérêts et l'après-mandat», en date du 9 septembre 1985. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-7/87A;

(2) «Des instructions aux ministres leur imposant des limites strictes et précises en ce qui concerne l'attribution d'emplois ou de contrats à des membres de leur famille», en date du 9 septembre 1985. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-7/87B;

(3) «Des lettres aux chefs des partis d'opposition au sujet des normes d'éthique régissant la conduite des députés et sénateurs», en date du 9 septembre 1985. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-7/87C; et

(4) «Des conseils aux sociétés d'État sur la façon appropriée d'envisager leurs rapports avec le gouvernement», en date du 9 septembre 1985. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-7/87D.

L'honorable député de Niagara Falls (M. Nicholson) présente une pétition;

L'honorable député de Thunder Bay—Nipigon (M. Epp) présente une pétition;

L'honorable député de Gatineau (M^{me} Maily) présente une pétition;

L'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Gormley) présente une pétition; et

L'honorable député de Parkdale—High Park (M. Witer) présente une pétition.

Conformément à l'article 45(4) du Règlement, la question suivante est transformée en ordre de dépôt de documents, savoir:

N° 368—*M. Heap*

1. Depuis le 1^{er} janvier 1985, à ce jour, combien de projets ont bénéficié des subventions en vertu de l'article 56.1 de la *Loi nationale sur l'habitation* et, dans chaque cas, quels sont les noms a) du projet, b) du groupe de personnes-ressources ou du promoteur, c) des membres du conseil d'administration?